
Informace pro občany – duben 2012
Vážení spoluobčané,

- Na veřejném zasedání ke konci dubna budeme mimo jiného schvalovat v číslech hospodaření obce a závěrečný účet 
za minulý rok. Každý rok se tento pracovní úkon opakuje. Plánovaný rozpočet, tj. schválený rozpočet se v průběhu 
roku upravuje o skutečné příjmy a výdaje. 
Skutečné příjmy v roce 2011 byly po změnách ve výši 3  507 379,- Kč a skutečné výdaje ve výši 3 202 739,- Kč, což 
pro nás znamenalo, že jsme  mohli navýšit naše výdaje o cca 300 tisíc korun na tento rok. Do rozpočtu na rok 2012 
jsme však použili jenom část finančních prostředků tak, abychom vytvářeli rezervu na nepředvídané nebo v budoucnu 
plánované akce. 
Pro letošní rok 2012 jsme znovu využili možnost získat  dvě dotace z Krajského úřadu Královéhradeckého kraje a to 
z Programu obnovy venkova na výměnu oken na obecním úřadě a dotaci z Programu životního prostředí na 
protierozního opatření, na zpracování projektové dokumentace s názvem “Protipovodňové opatření na Pěkovském 
potoku“. Projektová dokumentace by měla řešit způsob ochrany obce ve vybudování poldru (hráze) před mostem u čp. 
88. Případná realizace stavby by byla odvislá od získání finančních prostředků.
Přidělení dotace je  jednak odvislé od splnění stanovených kritérií, které obec neovlivní a od finančních možnostech 
Krajského úřadu, které jsou hodně omezené, což konstatujeme každý rok. Naše žádost v roce 2011 nebyla úspěšná. 
Podle informace krajského zastupitele (starosty obce Velké Petrovice) máme naději obě dotace pro letošní rok 2012 
získat. Tak uvidíme.

-  Hodně diskutovanou oblastí jsou průzkumné vrty břidlicového plynu na Broumovsku, Náchodsku a Trutnovsku. 
Zastupitelé naší obce přijali usnesení na minulém veřejném zasedání v nesouhlasu s případnou těžbou v našem 
regionu. Taktéž vy spoluobčané jste vyjádřili svým podpisem v petici nesouhlas s průzkumem těžby břidlicového 
plynu. Podepsané petice včetně usnesení zastupitelstva byly předány předsedovi petičního výboru Bc. Jiřímu Škopovi 
na Městský úřad do Police nad Metují. Shromážděné petice byly v počtu přes 18 tisíc podpisů předány petičním 
výborem ministrovi životního prostředí panu Mgr. Tomášovi Chalupovi (naše obec se připojila v počtu cca 100 
podpisů mimo těch, kteří petici podepsali v Polici nad Metují) Ministr životního prostředí přislíbil navštívit náš region, 
což se uskutečnilo dne 10. dubna tohoto roku, na pracovním setkání starostů regionu v Božanově.  Jednání, kterého se 
zúčastnili všichni starostové všech oblastí bylo plodné v tom smyslu, že ministr vyslechnul názor většiny starostů a při 
hlasování nikdo ze starostů nesouhlasil s vydaným  rozhodnutím v možnosti provádění průzkumu v našem regionu.  
Ministr ŽP přislíbil, že vydané rozhodnutí ze dne 9. 12. 2011 zruší a vrátí k novému projednání. Chci jenom říci, že 
podle správního řádu ( což je též zákon)  budeme mít jako všechny dotčené obce  více času na vyjádření,  které 
následně povedou v zamítnutí žádosti provádět  průzkum v našem regionu.

- Obec jako zřizovatel příspěvkové organizace Základní školy a mateřské školy byla nucena zajistit začátkem roku 
konkurzní řízení na ředitele, jednak v souladu s novým školským zákonem a též z důvodu toho, že současná ředitelka 
paní Mgr. Brátová Ludmila oznámila odchod do starobního důchodu. Ředitel je dnes obecně jmenován na období šesti 
let a následně musí proběhnout nové konkurzní řízení, nebo zřizovatel ve funkci ředitele potvrdí. Výběrová komise ze 
čtyř uchazečů vybrala paní Mgr. Dobiasovou Irenu z Adršpachu, která nejvýhodněji splňovala požadovaná kritéria. 
Zastupitelstvo  obce na  únorovém veřejném zasedání  ji schválilo a následně na pracovním jednání  zastupitelstva jí 
dne 5.3.2012 byl předán jmenovací dekret.
                                                                                                                                        starosta

Zastupitelstvo obce Bukovice Vás srdečně zve na své
VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ

které se koná ve čtvrtek dne 26. dubna 2012 v 19,00 hod. v Motorestu Lucky Luck v Bukovice
Program: 1. Závěrečný účet, přezkum hospodařen 2. Dodatek smlouvy s DSO Lesy Policka   3. Různé

Těšíme se na Vás



Sběr a svoz nebezpečných složek komunálního odpadu
Ve středu 2. května 2012 je zajištěn sběr a svoz nebezpečných složek kom.odpadu. 
Stanoviště: na parkovišti před sokolovnou v době od 16.00 do 16.15 hod.
Ve stanovený čas bude odpad odebrán přímo od občanů posádkou svozového vozidla. 
Není přípustné, aby na tomto stanovišti byl odpad volně odkládán.
Sbírat se budou následující odpady:
Oleje a tuky, barvy a ředidla, pryskyřice a lepidla, rozpouštědla, detergenty, odmašťovací přípravky, 
fotochemikálie, léky, pesticidy (zahradní chemie), obaly od výše uvedených odpadů, baterie (suché články), 
akumulátory, zářivky a ostatní odpad s obsahem rtuti, televizory, ledničky, pneumatiky z os. automobilů.
Odebrán nebude stavební odpad, odpad ze zeleně, pneumatiky z nákladních aut.

Místní poplatky
Upozorňujeme občany, že zaplacení místního poplatku za svoz odpadů (480 Kč za osobu) a poplatků za 
psy (200 Kč za prvního psa, 300 Kč za druhého pro téhož majitele, 150 Kč, je-li majitelem psa důchodce) je 
povinností každého a tento poplatek je splatný k datu 31. 3. každého roku. Ne všichni již tuto povinnost 
splnili, někteří čekají, až k zaplacení poplatku budou vyzváni. Bohužel, je ale možné, že nemají vylepenu
platnou známku pro r. 2012, proto jim hrozí, že odpad firma Marius Pedersen nevyveze.
Letos v únoru rozhodlo zastupitelstvo obce, že majitel každého psa obdrží při zaplacení poplatku sadu sáčků 
na úklid psích exkrementů. Jelikož se jedná o novinku i pro nás, jsme si vědomi, že v některých případech 
sáčky vydány nebyly, proto ten kdo sáčky neobdržel a má o ně zájem, vyzvedněte si je na OÚ.

INFORMACE K PŘIJÍMACÍMU ŘÍZENÍ DO MŠ BUKOVCE na školní rok 2012/2013 
Během měsíce května si rodiče budou moci vyzvednout přihlášku v MŠ nebo si ji 
stáhnout na stránkách www.zsbukovice.cz, kde budou kritéria pro přijetí a veškeré 
informace o MŠ. Zápis do MŠ se uskuteční 31. 5. 2012 v MŠ od 12 do 16h.
S sebou vyplněnou přihlášku, OP a očkovací průkaz dítěte.
Případné informace a dotazy získáte na tel.č. 491 543 395 u p. učitelky Svatoňové

Sbor dobrovolných hasičů Bukovice
Kultura
- Ples
13. 3. 2012 jsme v Pěkově U Generála Laudóna uspořádali tradiční hasičský ples. Odvoz tam i zpět byl 
zajištěn vypůjčenou dodávkou. K tanci a poslechu zahrála kapela Ledvin Stones z Broumova. Prostředí i 
obsluha byla na dobré úrovni, sál jsme nakonec zaplnili, cca 90 platících lidí se dobře bavilo až do ranních 
hodin. Děkujeme všem sponzorům a všem, kteří se podíleli na přípravě a samotném plesu.
V dnešní době není vůbec jednoduché uspořádat kulturní akci, náklady jsou každým rokem větší (plakáty, 
pozvánky, výzdoba sálu, kapela, autorská práva, atd.). Shánění cen do „SOUTĚŽE O CENY“ (dříve 
tombola), aby za něco stály je vůbec umění. Proto nás mrzí malá účast Bukovických občanů, ne jen na plese, 
ale i na jiných kulturních akcích!!!
- Páléní čarodejnic
30. 4. 2012 připravujeme společně s obcí pálení čarodějnic. Proběhne stavění máje, 
pálení hranice, opékání špekáčků, atd. Občerstvení zajištěno.
Ostatní činnost   

- Od února jsme se pravidelně každý pátek scházeli v hasičské zbrojnici na školení výjezdové 
jednotky, školil Prouza L., účast cca 10 členů.

- Rak P. provádí údržbu veškeré techniky, příprava aut na každoroční technickou kontrolu.
- Odvezli jsme přenosnou motorovou stříkačku na opravu. Stříkačka byla v horším stavu, než jsme 

předpokládali. Navýšení plánované ceny za opravu bude přibližně o 50%. Oprava by měla být 
dokončena do konce dubna. Děkujeme sponzorům, kteří se finančně podílejí na opravě, v dalším 
zpravodaji je zveřejníme.

- Soutěžní družstvo začne jarní přípravu na soutěže až po přivezení stříkačky. V letošním roce chceme 
hlavně uspět v Náchodské hasičské Primátor lize 2012!

- Provedli jsme sběr železného šrotu.




